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  GROENLINKS N.O. Veluwe 

Inleiding 
In deze tweede Groene Vlieger dit jaar besteden we aandacht aan Het Kievitsveld en aan de 
Algemene Ledenvergadering. 
 
Bas Broekhuizen geeft een uiteenzetting over het GL standpunt en maakt van zijn hart geen 
moordkuil! 

 “Blij dat ik vanavond een echt GroenLinks geluid hoorde”  

Dat zei een collega raadslid na de vergadering van 21 januari, en dit naar aanleiding van de besprekingen over het 

Kievitsveld. Zoiets is fijn om te horen.  

Het Kievitsveld is een totaal ander dossier dan de N794, (de Heerderweg) waarin andere burgerbelangen in het geding 

zijn. De keuze van GroenLinks voor veiligheid van de fietsers werd en wordt door veel mensen niet begrepen en die 

keuze wordt ons door menigeen kwalijk genomen.Wij zijn echter ook niet blij met de voorgestelde bomenkap, maar wat 

het zwaarste is moet het zwaarste wegen. Ook wij hadden de weg naar een 60km weg terug willen brengen, maar de 

Provincie was daarin niet te vermurwen; nu hebben we de harde toezegging dat de Norelbocht 60km wordt en er meer 

aanplant en grotere bomen dan gebruikelijk terugkomen.  Op dit moment is het afwachten hoe de Provincie in dit dossier 

verder handelt. 

Het Kievietsveld: De gemeente is mede aandeelhouder van de RGV (Recreatie Gemeenschap Veluwe) en heeft hierbij 

dus een dubbele rol. RGV laat zich nu “Leisureland “noemen; kennelijk meer van deze tijd  en, dat is duidelijk, met een 

grote distantie tot “de Veluwe”; alsof de liefde voor haar wat bekoeld is. Het Kievietsveld, ontstaan door zandwinning 

voor de aanleg van de A50, kreeg als bestemming natuur en dagrecreatie en zou voor iedereen toegankelijk zijn.  Lange 

tijd konden bezoekers er ongestoord rondwandelen, zwemmen en zich verpozen. Van tijd tot tijd kon je er nog reeën, 

fazanten en ander wild observeren. Dat is allang niet meer zo. Commercie heeft het denken over dit stukje Epe zodanig 

veranderd, dat van dit gebied een “wingewest” gemaakt lijkt te zijn.  Er verrees een Welness Centrum en een motorisch 

aangedreven waterskibaan. Daarna was wandelen niet meer mogelijk en was zwemmen erg gevaarlijk geworden door de 

aanstormende waterskiërs. De directeur van de Veluwse Bron stelde exploitanten van B&B in de omgeving gerust met 

het vooruitzicht op meer omzet,want het centrum  had immers geen overnachtingsmogelijkheid? 

Mooi sprookje, maar zoals in veel sprookjes komt de werkelijkheid later. 

Door de toenmalige wethouder werd gezegd dat het gebied de bestemming dagrecreatie kreeg en zou houden, 

overnachten was  niet toegestaan.  De huidige wethouder verbreekt de toezegging m.b.t. bestemming inzake dagrecreatie.  

“ Leisureland” lijkt op rupsje Nooit Genoeg; is bezig met uitbreiden tot in de Achterhoek toe.  En thans is instemming 

met het “ontbijthotel” verkregen. Voor het ontbijthotel  is 1400m² met een nokhoogte van 12 m nodig en er komt een 

nieuw parkeerterrein. 

Wij geloven niet dat de B&B exploitanten in de omgeving hiervan zullen profiteren; sterker, zij zullen er omzet door 

verliezen. Evenmin geloven we in een substantiële werkgelegenheidsvergroting; het bedrijf heeft personeel elders dat 

ook hier flexibel ingezet kan worden. Ook zien we geen voordeel voor de plaatselijke middenstand; inkoop gaat via de 

Horeca groothandel.  

Over de verstening en de horizon vervuiling horen we niemand, zoals niemand zich lijkt te bekommeren over het verlies 

van een plek, waar de geluiden van de natuur (en haar stilte) nog gehoord kunnen worden.   

Jan de Graaf heeft ons standpunt duidelijk verwoord en ook de vraag gesteld of Epe er wel beter van wordt. Wij denken 

van niet, zeker er komt misschien wat meer OZB binnen; de inkomsten door de toeristenbelasting blijft dezelfde. Voor de 

Eper bevolking wordt het gebied steeds minder aantrekkelijk alsook minder toegankelijk. 
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Is dit vooruitgang?……, en is dat alles?  

Aan de oostflank van de Veluwe moet het Apeldoorns kanaal bevaarbaar worden gemaakt, de publiekstrekker moet  een 

“Conveijer” worden waarmee bootjes over de A50 kunnen worden gezet en er moet een jachthaven met aansluiting op 

het Kievietsveld komen. Het bestuur van Apeldoorn en de gedeputeerde  denken dat er een groot aantal boten gebruik 

van zal maken en er duizenden bezoekers naar het technisch wonder zullen komen kijken. En Apeldoorn wil ook een 

jachthaven aanleggen;  Apeldoorn is kennelijk daarvoor rijk genoeg. Naar onze mening is dat geld, heel veel geld, 

weggooien. Een beter plan is, denken wij, om een goed fietspaden systeem rond het kanaal te voltooien met lussen naar 

de IJssel en aansluiting op het Veluwe fietspadennetwerk. De bodem van het  kanaal saneren,zodat er gezwommen kan 

worden en er kleine watersport activiteiten kunnen plaatsvinden. 

Tot zover Kievietsveld en de ontwikkeling van het kanaal; dit wordt vervolgd…. 

De Hezebrink.  GroenLinks feliciteert het bestuur van de Hezebrink met de komende renovatie nu het budget 

ervoor beschikbaar is gekomen. 

De Hezebrink is in de jaren ’60 met dubbeltjes en kwartjes bij elkaar gesprokkeld. Prachtig voorbeeld wat de kracht van 

een dorpsgemeenschap kan realiseren. Wij zijn een groot voorstander de leefbaarheid in de kleine kernen op peil te 

houden. Met dit plan wordt de Hezebrink een goed middelpunt voor een groot aanbod aan activiteiten.  

Bas Broekhuizen, raadslid Epe 

Wat bracht ons de Algemene Ledenvergadering? 

Als eerste een nieuwe secretaris! Hilly Schäffer-de Boer werd bij acclamatie gekozen tot secretaris! We hadden 

bloemen voor haar en alle sterkte voor de komende jaren. 

In april komt er opnieuw een ledenvergadering waarin ook het financieel verslag zal worden behandeld. 

In april zal ook begonnen worden met de eerste stappen t.b.v. de verkiezingen. Als eerste zal dan een 

programmacommissie moeten worden samengesteld; voor Epe zal dit inhoudelijk weer anders zijn dan Heerde waar veel 

samengewerkt wordt met D’66.   

Het jaarlijkse uitstapje: Hilly gaat bekijken of en hoe we mogelijk naar Den Haag kunnen gaan en daar de 1
e
 en/of 2

e
 

Kamer kunnen bezoeken. Doelstelling is dit nog voor het zomerreces te organiseren. U hoort daar meer over van haar. 

Monique van Gerwen van het Provinciaal Bestuur van GL was aanwezig. Op 9 april is er een provinciale 

ledenvergadering waarin aandacht zal zijn voor de campagne, mobiliteit en veiligheid. Monique gaf aan dat er grote 

bereidheid is bij het provinciaal bestuur om waar nodig ondersteuning te geven aan de afdelingen. Joa Maouche heeft 

onze afdeling in zijn aandachtsgebied. Joa was zelf onverwachts verhinderd. Op 23 april is het landelijk congres van 

GroenLinks! 

Terugblikken: Jan de Graaf blikte terug op de afgelopen periode in de raad en stond stil bij enkele onderwerpen. Een 

onderwerp, dat spontaan is ontstaan is de zgn. democratische processpiegel: het terugkijken door raadsleden op diverse 

onderwerpen, die gepasseerd zijn en waarbij de communicatie met de burgers mogelijk heeft tekort geschoten.  

Verrassend omdat de behoefte om d.m.v. reflectie te leren en te verbeteren serieus wordt aangegrepen;waarvoor hulde! 

Ook Jan Aalbers gaf een toelichting op zijn ervaringen als GL wethouder in deze niet-GL contreien. Het college is nog 

nooit zo breed en groot geweest en wordt ondersteund door 17 raadsleden. Per onderwerp wordt gekeken in welke 

portefeuille het thuishoort. Er zijn vaak meerdere wethouders bij betrokken als het onderwerp te maken heeft met een 

bestemmingsplan, verkeer of landschap. Duurzaamheid heeft mede door de klimaattop in Parijs een “boost” gekregen. 

Ook in de coalitie zijn duurzaamheidsdoelen gesteld; vb. het plaatsen van zonnepanelen op de scholen. Er is het Gelders 

energieakkoord van de provincie dat alle gemeenten hebben getekend. Er wordt gedacht aan een organiseren van een 

duurzaamheidsconferentie op lokaal niveau. Etc. etc. Het is niet mogelijk om hier alle ins en outs van de vergadering 

weer te geven; wie belangstelling heeft kan het verslag opvragen bij de secretaris. Het was een leuke, en af en toe 

leerzame avond.  Als u tijd hebt en zin om u in te zetten voor onze gemeenten bent u van harte uitgenodigd om dit bij ons 

kenbaar te maken.  

Reacties en aandachtspunten kunnen naar: Christien Heinen, cam.heinen@kpnmail.nl en/of Hendrik Tuinstra      
hendrik.tuinstra@hccnet.nl ;  en/of Bas Broekhuizen: bas.broekhuizen@concepts.nl en/of Hilly Schäffer: 
hillyschaffer@kpnmail.nl GroenLinks Epe: www.epe.groenlinks.nl; GroenLinks Heerde: www.heerde.groenlinks.nl 
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